
Høringsinnspill til Froland kommune, teknisk etat – om 

kommunearealplanen 
 

Vi er mange unge på Bøylestad og Bøylefoss, og langs fylkesveien ned til Blakstad, som er imot 

industriplanene på Bøylestad.  

Grunnene til dette er mange:  

 Vi vil ikke at den fine naturen skal bli ødelagt. 

 Dette området er en del området vi trener i, går turer i, jakter og fisker i. Et stort 

industriområde vil i tillegg påvirke skogene rundt. Dette vil ødelegge jaktområdet og 

friluftslivet.  

 Vi har et godt samhold her i bygdene, og ønsker ikke å bo i tettbygde områder som likner på 

by. Vi vil beholde bygda vår. Dette er en fantastisk plass å vokse opp i.  

 Veien til Froland sentrum er smal og svingete. Økt trafikk vil gjøre veien farlig. Vi bruker veien 

til skole og fritidsaktiviteter hver dag: Busser, sykler og kjører moped og lett motorsykkel og 

bil. Vi er redd for ulykker om det blir industriområde hos oss.  

 Bøylestadvannet er badevannet vårt. Vi vil beholde badeplassene våre. Vanna er også 

drikkevann for mange av oss. Det vil vi ha reint. 

 Et industriområde vil ødelegge økosystema her. Her er mange dyr, insekter og fugler: Rådyr, 

elg, hjort, gaupe, rev, mus, hare, maur, rugde, knott, mygg, ørn, musvåk, aure, ål (Flotttjern), 

sudre, tryte, røye, bever, hoggorm, sleve, mår, buorm, sletsnok, blodigle, snegler, grevling og 

mange flere. Dette mangfoldet må bestå.  

Mye trafikk og folk vil gjøre at dette ikke er ei bygd lengre. Vi vil at området består som LNF-område! 

Mvh. Anders Haugmoen, Ola Moen, Aslak Dalsmo Berge, Olav Bøylestad Landa og Bjørn Vangsnes 

Fjærbu, Marte Bøylestad, Lars B. Landa, Brose Bygdås, Hedda Fjærbu, Vemund Bøylestad, Emma 

Rasmussen, Erik Bøylestad (FLERE?) 

 

post@froland.kommune.no  
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